
Zápis z konference Regionálního  svazu stolního tenisu v Chomutově konané dne 12.9.2024 
v herně KST Jirkov.

Program konference RSST:

1) Volba mandátové a návrhové komise.
2) Informace o novinkách ČAST a krajského svazu.
3) Zhodnocení současného stavu stolního tenisu a oddílů regionu.
3) Zhodnocení průběhu ročníku soutěží regionálního svazu ročníku 2023-2024.
4) Předání cen vítězům RP1 a RP2 ročníku 2023-2024.
5) Informace o výsledcích mládeže v republikových a krajských soutěžích.
6) Organizační záležitosti pro okresních soutěže na sezónu 2024-2025.
- podklady pro vylosování ( hrací termíny).
7) Hospodaření regionálního svazu.
8) Vybrání pořadatele Okresních přeborů a žen pro rok 2024.
9) Rozpis soutěží OP1 a OP2 pro sezónu 2024-2025.
10) Diskuse.
11) Návrh usnesení.
12) Ukončení konference.

Klíč pro účast na konferenci je 1:10 ( členů oddílů starších 18 let s uhrazeným evidenčním 
poplatkem).
Oddíl                                                   Dle klíče                                 Přítomno
KST Jirkov (27)                                  3 delegáti                                    3
TJ Baník Březenecká (31)                   3 delegáti                                    2
TJ VTŽ (25)                                        3 delegáti                                    3
TJ Kadaň (9)                                        1 delegát                                     1
TJ Klášterec nad Ohří (13)                  1 delegát                                     1
TJ Slovan Vejprty (6)                          1 delegát                                     1
TJ Spořice (12)                                    1 delegát                                     1
KST Libědice (14)                               1 delegát                                     0
SK Strupčice (3)                                  1 delegát                                     1
Baník Vysoká Pec                                1 delegát                                     1

Zahájení konference provedl předseda RSST Chomutov, pan Traspe. Přivítal všechny delegáty a ujal 
se  řízení konference.

Ad1) 
Členem mandátové komise byl jednomyslně zvolen pan Šístek.
Členy návrhové komise byly jednomyslně zvoleni pan Starý a  pan Traspe.

Ad2) 
Delegáti byli seznámeni s navýšením evidenčních poplatků, a jejich přerozdělování
mezi regionální, krajské svazy a ČAST. Byli obeznámeni se zavedením funkcí
manažerů, kteří mají za cíl povýšit úroveň stolního tenisu. Na tato manažerská místa
bylo vypsáno výběrové řízení. 
Krajská komise mládeže rozdělí krajské bodovací
turnaje s větší účastí turnaje na úroveň A ( žebříčkově lepší)  a B ( žebříčkově horší). 
Mezi jednotlivými úrovněmi budou nejhorší z A sestupovat do B a z B nejlepší
postupovat do A. Přesný systém ještě komise mládeže zveřejní.

Ad3) 
Vlivem navýšení evidenčních poplatků došlo k poklesu aktivní členské základny. Před
zahájením soutěží se dá očekávat ještě přírůstek aktivní členské  základny vlivem



tvorby nových soupisek a potřeby doplnění dalších hráčů na soupisky.
Z KP2 do OP1 sestoupilo družstvo KST Libědice A. V KP2 jej nahradí družstvo 
VTŽ Chomutov A, které postoupilo z OP1. Z OP1 sestoupilo do OP2 družstvo Baníku Březenecká D. 
Z OP2 do OP1 postoupilo družstvo KST Kadaň B. 
Pan Starý vysvětlil delegátům svou chybu při úpravě platných soupisek TJ VTŽ Chomutov A během 
soutěže, čímž došlo k neoprávněnému startu hráče Lukáše Vintrlíka v soutěži OP2. 
Pan Traspe požádal pana Starého, aby zasílal ostatním členům STK doklady ( potvrzení o platbě) o 
nových registracích,  přestupech na okrese a změnách soupisek u vlastního oddílu VTŽ Chomutov. 
  
Ad4) 
Pan Traspe předal poháry  Kadaň B – vítězi OP2 a VTŽ Chomutov A – vítězi OP1. 
Pan Traspe vyhodnotil uplynulou regionální sezónu. 
Vítězná družstva RP1 - KST Jirkov D a RP2- TJ Baník Vysoká Pec A obdržely putovní poháry za 
vítězství v soutěžích. Vítězem RP1 se stalo družstvo KST Jirkov D, které využilo práva postupu do 
KP2. RP2 vyhrálo družstvo TJ Baník Vysoká Pec A. Toto družstvo postoupilo do RP1. Z RP1 do RP2 
sestoupilo družstvo SK Strupčice A.
Pan Traspe vyhodnotil účast regionálních klubů v krajských soutěžích.

Ad 5) 
Pan Traspe vyhodnotil účast regionální mládeže na krajských a republikových turnajích a uvedl 
úmístění regionální mládeže na krajských žebříčcích. Vyzdvihl práci mládeže v oddílech SK 
Strupčice, TJ Baníku Březenecká , KST Jirkov a VTŽ Chomutov.

Ad 6) 
Do RP1 pro novou sezónu se přihlásilo 12 družstev. Do RP2 se přihlásilo 10 družstev.
Konání regionálních přeborů mužů a žen zajistí KST Jirkov, příští pořadatel bude Baník Březenecká. 
Pan Starý převzal od oddílů hrací termíny družstev. Bylo dohodnuto zahájení soutěží OP1 a OP2 na 
40. týden.
Pan Traspe uvedl, že minulý ročník byl nepříjemně ovlivněn velkým množstvím odložených zápasů. 
Bylo dohodnuto zpřísnění odkladů zápasů – viz rozpis soutěže pro novou sezónu. 
 
Ad 7) Pan Traspe přednesl zprávu o hospodaření regionálního svazu svazu za sezónu 2023-2024.
Stav běžného účtu ke 30.6.2024 byl 70118 Kč. Regionální svaz má uhrazeny všechny závazky. 
Všechny oddíly řádně uhradily evidenční poplatky i vklady do soutěží RP1 a RP2.

Ad 8)

Konání regionálních přeborů mužů a žen za rok 2024 zajistí KST Jirkov.

Ad 9) 
Rozpis soutěže OP1 a OP2 pro sezónu 2024-2025.
Pro sezónu 2024-2025 bude udržován počet družstev RP1 na 12 účastnících. Z RP1 sestoupí do RP2 
minimálně poslední družstvo. Z RP2 do RP1 postoupí minimálně vítěz RP2.
Pokud z KP2 do RP1 nesestoupí žádné družstvo, sestoupí z RP1 do RP2 poslední družstvo
a do RP1 postoupí první 2 družstva z RP2.
Pokud z KP2 do RP1 sestoupí jedno družstvo,  sestoupí z RP1 do RP2 poslední družstvo
a do RP1 postoupí první družstvo z RP2.
Pokud z KP2 do RP1 sestoupí dvě družstva, sestoupí z RP1 do RP2 poslední a předposlední družstvo a 
do RP1 postoupí první družstvo z RP2.
Regionální soutěže se budou hrát podle soutěžního řádu s vyjímkou nasazování hráčů, kteří v minulém 
ročníku neodehráli potřebný počet soutěžních utkání pro nasazení do regionálního žebříčku. 
Vyjímka: 
Hráč, který není uveden na žádném žebříčku v ČR, ani zahraničním, při žádosti o dodatečné zařazení 
do regionálního žebříčku, může být dodatečně zařazen. A to pokud oddíl (klub) prokáže v novém 
soutěžním ročníku výkonnost tohoto hráče během první poloviny dlouhodobé mistrovské soutěže. A 



to minimálně v 8 dvouhrách (u hráčů, kteří jsou pouze na soupiskách družstva, která hrají soutěže do 
10. bodu) nebo minimálně v 10 dvouhrách (u ostatních hráčů), získají na základě žádosti oddílu 
(klubu) a po posouzení STK, žebříčkové pořadí pro potřeby zařazení na soupisky. 
Do minimálního počtu odehraných zápasů se započítávají pouze dvouhry z utkání první poloviny 
soutěží dle rozlosování. (odehraná do 31.12., nezapočítávají se předehrávky z odvetné části ).
Žádost o dodatečné zařazení musí oddíl (klub) podat nejpozději do začátku 2. poloviny dlouhodobé 
mistrovské soutěže na emailovou adresu předsedy STK RSST Chomutov. Pokud bude nové zařazení 
schváleno, musí oddíl (klub) sestavit a předložit ke schválení nové soupisky.

Odklady utkání.

Utkání lze předehrávat.

Důvodem k odložení utkání není onemocnění hráčů, je jím však „vyšší moc“ (epidemie, kalamitní 
situace). 

Oddíl je v tomto případě povinen oznámit tuto situaci soupeři a požádat o odklad utkání bezprostředně 
po tom, co se o situaci (vážnost kalamity, postižení hráčů epidemickým onemocněním) dozvěděl. 

Odložit utkání ( bez naplnění vyšší moci) lze pouze v daném kalendářním týdnu, kdy se má utkání 
odehrát. 

V tomto případě, zašlou obě družstva vedoucímu STK panu Starému E-mailem, dohodnutý nový 
termín oproti rozpisu.

Při neodehrání utkání dle výše uvedeného předpisu bude utkání kontumováno ve prospěch družstva, 
které bylo připravené utkání sehrát. 

Za kontumaci utkání nepřísluší družstvu, které se nedostavilo k utkání, do výsledkové tabulky žádný 
bod.

STK nebude družstvu, které nenastoupilo k utkání dle rozpisu, udělovat pokutu, pokud družstvo 
prokazatelně nahlásí nedostavení se k zápasu vedoucímu družstva soupeře a vedoucímu STK, alespoň 
8 hodin před plánovaným termínem utkání.

 Ad 10)
Diskuse
Pan Traspe oslovil všechny přítomné zástupce oddílů, aby konferenci informovali o stavech v oddílech 
stolního tenisu.
Přítomní zástupci oddílů ve svých příspěvcích zhodnotili své tréninkové možnosti, možnost práce s 
mládeží a ekonomickou situaci.

Pan Vozka z VTŽ vyslovil podiv, že RSST Chomutov stále nemá právní subjektivitu a nadále pracuje 
pod Chomutovskou sportovní unií. Pan Traspe a pan Brůha  z Baníku Březenecká podotkli, že 
případný přínos v podobě lepšího přístupu k účtu, by byl vykoupen náklady na výplatu vlastní účetní a 
komplikacemi při sjednávání, výplatě a danění mzdy. Zároveň i odpovědnost za finanční účetnictví by 
padla na funkcionáře RSST. 

Ad11)
Konference bere na vědomí :

-    Zprávu o činnosti za závodní období 2024-2025.
- Zprávu STK.
- Zprávu o hospodaření.
- Informace o účasti a výsledcích regionálních a v krajských soutěžích.
- Pořadatelem Regionálního přeboru mužů a žen v Chomutově pro rok 2024 

bude KST Jirkov.
- Rozpis soutěže OP1 a OP2 pro sezónu 2024-2025.



Ad 12) Pan Traspe poděkoval přítomným za účast a ukončil regionální konferenci.

Zapsal: Ing. Jan Traspe
V Jirkově 25.9.2024


